



To President of YACONTO Ltd
Mr. Serguei P.YAKUNIN
129301 Moscow, Russia
P/O Box 50, 8/18, Boris Galushkin St, 61

**Expression of interest in the
The Complex Program «YACONTO»**

Dear Sir,

On recommendation of Mr. David Devedlaka, EXPANSION EXTERIOR S.A. has considered the submitted documents on The Complex Program «YACONTO», including the construction of the «Commercial Black Sea YACONTO Port» with industrial, transport and social infrastructure in Tuapse region of Krasnodar Territory in accordance with List of «YACONTO» Projects dated 28.04.2004 for Krasnodar Territory.

EXPANSION EXTERIOR S.A. is hereby informing You of its interest on the project and readiness to support the realization of the above mentioned non-governmental The Complex Program «YACONTO», supported by governor of Krasnodar Territory Mr A.N. Tkatchev (letter Reg. No.1-02/447 dated 20.08.03), in the following ways:

- Supply the equipments needed for the project that can be exported from Spain, and provide the necessary long-term Export Financing covered by the Spanish Export Credit Agency – ECA (CESCE), provided CESCE approves de guarantees to be submitted. CESCE has a country ceiling for Russia of 400 M€ per year. Spain, as a Peninsula, has a long term tradition and expertise in port construction, equipment and management.
- Help to promote the concession of a grant for a feasibility study in the frame of the FEV program of the Spanish Ministry of Economy. These funds would be meant to complete the remaining feasibility studies, if necessary, through a specialized Spanish consulting company, for the «Commercial Black Sea YACONTO Port» or, eventually, the industrial, transport and social infrastructure in Tuapse region of Krasnodar Territory. This grant can amount up to 300.000 € and the period to obtain it is around 12ve months.

Your are kindly requested to inform us about the possibility of the proposed participation of EXPANSION EXTERIOR S.A. in The Complex Program «YACONTO».

Yours Faithfully


Alejandro Varón
General Director
EXPANSION EXTERIOR S.A.

Expansion Exterior

Мадрид 19.05.2004

Президенту ООО «ЯКОНТО»
Г-ну С.П. ЯКУНИНУ
129301, Москва, Россия, А/я 50,
ул. Бориса Галушкина, 8/18, 61

Выражение заинтересованности в
Комплексной программе «ЯКОНТО»

Уважаемый Господин!

По рекомендации г-на Давида Деведлака Компания EXPANSION EXTERIOR S.A. рассмотрела представленные документы по Комплексной программе «ЯКОНТО», включая строительство «Черноморского торгового порта ЯКОНТО» с промышленной, транспортной и социальной инфраструктурой в Туапсинском районе Краснодарского Края в соответствии с Перечнем проектов «ЯКОНТО» от 28.04.04 для Краснодарского Края.

EXPANSION EXTERIOR S.A. информирует Вас о своей заинтересованности в данном проекте и готовности участвовать в реализации вышеуказанной негосударственной Комплексной программы «ЯКОНТО», поддержанной Губернатором Краснодарского края г-ном А.Н. Ткачевым (письмо исх. № 1-02/447 от 20.08.03) по следующим направлениям:

- Поставка из Испании оборудования, необходимого для осуществления Проекта и обеспечение необходимого долговременного Экспортного Финансирования через Испанское Экспортное Кредитное Агентство – ЕСА (CESCE), при условии одобрения Агентством предоставленных гарантий. Агентство располагает потолком финансирования для России в размере 400 миллионов Евро в год. Испания, как полуостров, располагает огромным опытом и традициями по строительству портов, соответствующему оборудованию и менеджменту.

- Содействие в получении гранта для осуществления работ по технико-экономическому обоснованию в рамках программы FEB Министерства Экономики Испании. Данные фонды будут по необходимости предоставлены для окончания работ по технико-экономическому обоснованию через специализированную Испанскую консалтинговую компанию для строительства «Черноморского торгового порта ЯКОНТО» с производственной, транспортной и социальной инфраструктурой в Туапсинском Районе Краснодарского Края. Размер гранта составляет до 300000 Евро, а срок его получения – около 12 месяцев.

Мы убедительно просим Вас проинформировать нас о возможности участия EXPANSION EXTERIOR S.A. в реализации Комплексной программы «ЯКОНТО».

Искренне Ваш

Александро Варон,
Генеральный Директор
EXPANSION EXTERIOR S.A